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משה ישרוף, שלומית   פנינית אברך חברוני, אייל בן דוד, , דוד רוטר, אהרן צוקר, נוכחים:
 , דב גילאור, אילן יעיש, מיכאל פורר פורמנסקי 

  
חורי , ציונה שרוני, אדמונד חסין, חנן בלנקשטיין, דוד איזנמן, אדמונד חסין,   מירי  אורחים :

 ליטל הילמן, יעקב הילמן.
  

 נושאים בישיבה :
 יאושר לאחר צירוף טבלת משימות.  טוקול קודםפרו .1

  
 "חנות "חשמולובשים  .2

 הנושא הוצג על ידי חנן בלנקנשטיין ודוד איזנמן
מדובר באחד מפרויקטי החסד החשובים של שירה גילאור אשר מבוצעת תחת עמותת מתן 

 בסתר שמנוהל על ידי חנן בלנקשטיין.
 כחית.בספטמבר צריכים לעזוב את מקום החנות הנו

 "המשחקייה" הישנה.  מבקשים לקבל / לשכור כמקום חלופי את 
מ"ר שירה הסכימה כי עליה לשכור מקום  40 -כיום מחסן המכירות נמצא במבנה קיים שגודלו כ

 אחר שיתאים לצרכיה.
הוסבר כי המשחקייה איננה רלוונטית אך הבקשה לעזרה באיתור מקום תישקל לאחר שהנושא 

 יילמד על ידי נציג הועד )אייל(.
פנינית נפגשה פגישה אישית עם שירה גילאור הבינה את הצרכים והדרישות הועבר לאייל בן דוד 

 לצורך המשך טיפול.
  
 פגישה עם המועצה  .3

 ראש המועצה -עם ישראל גנץ פנינית עדכנה לגבי פגישה
מטעם המועצה השתתפו אחיה פרנסיס עוזר ראש המועצה , ישראל מלאכי גזבר המועצה 

 וורדית בן זימרא מלווה ישובית
 מטעם היישוב השתתפו פנינית, אהרן, אייל, דוד ומיכאל.

  
  
 אדמונד חסין נציג הישוב במליאת המועצה  .4

שבועות למתן דיווח לוועד על נושאים שעלו בישיבות  4-6ל אדמונד התבקש על ידי הועד להגיע כ
 המליאה במועצה.

 חולקו חוברות תקציב מועצה.
 אדמונד הסביר על תקציב המועצה כולל מאפיינים שנלקחים בחשבון:

 יישוב הקרוב למרכז, גודל, מצב סוציו' אקונומי וכד' .
שוקל על מנת לפתח מקורות הכנסה  אדמונד שיתף מניסיונו בנוגע לרעיונות / פרויקטים שהועד

 ליישוב .
 ביעדי הועד מציאת מקורות הכנסה לישוב והוחל לבחון מקורות אלו.  צוין כי

  



 . אפליקציית ארץ5
 יוצאים לדרך! מחר יצא מכתב לתושבים בבקשה להזין נתונים לצורך הצטרפות לאפליקציה.

  
 חוג באולם ספורט -. ליטל הילמן 6

 הציגו את הפעילות הברוכה שמבוצעת על ידי ליטל הילמן. ליטל ויעקב הילמן
 חוג שזוכה להערכה רבה כולל על ידי משרד החינוך.

 ליטל מבקשת:
 בלעדיות מוחלטת לביצוע חוגי מחול ביישוב. .1
      ליטל מבקשת להזכיר שהיא להקת המחול של היישוב , היא מייצגת את היישוב  .2

 בתחרויות והופעות ויש להתייחס לצרכים שהיא מבקשת בהתאם.          
 לאפשר לה להתמודד על ניהול כל החוגים בריקוד אומנותית. .3
 לקבל את האולם ללא תשלום נוסף וללא הגבלה לצורך חזרות לפני מופעים .4

 ותחרויות.          
 הועד הבהיר את עמדתו כדלהלן:

כתושבת היישוב אשר מתנדבת כמו רבים אחרים ליצור מקום  . מוקירים את פועלה של ליטל1
 שטוב לכולנו לגור בו.

. החוג שבתשלום הוא נושא נפרד ואשר לגביו הועד מתנהל ככל חוג אחר הן מבחינת התנאים 2
 הכלכליים והן מבחינת דאגה לתושבים שיוכלו לקבל את הטוב ביותר במחיר סביר.

פורט לקראת חוזה לשנה הבאה יחד עם אייל ובנג'י התבקשו להמשיך את השיח עם ועדת ס
 מטעם הועד.

להשקיע בלהקה שכזו, לא  הובהר כי אין ליישוב להקה ייצוגית וכי מעולם לא התקבלה החלטה  .3
 על ידי הוועד הנוכחי ולא על ידי הוועד הקודם . זהו נושא נפרד לדיון.

  
  
 ועדת נוער .7

א. ועדת נוער בשיתוף עם רכזת הנוער והקומונרית בנו מכרז המתאים לצרכי היישוב לקראת 
 ויצא בימים הקרובים.המכרז אושר השנה הבאה.

 ב. קייטנת הנוער בניהול בית ספר עפרה מילא אוטובוס ויתחיל בעז"ה בשבוע הבא.
  
 ועדת חינוך .8

רד החינוך , ועדת חינוך לקחה על בית הספר ביקש שלא להיות מעורב בהפעלת קייטנת מש
ג וכן בוצע שיתוף פעולה -עצמה את האחריות על נושא זה , גויסה ע"י ביה"ס רכזת לתוכנית א

 ו .-עם ביה"ס שדה עופרה למתן קייטנה לכיתות ד
  
 . בטחון9

 עבור פרויקט שיקום הגדר ההיקפי מהבית של יקי הימלפרב ועד לאוטובוס הלבן
 יש להכין תיק עבודה הכולל עלויות לפי המדרגות שלהלן ,)סוף רחוב היהלום( 

 הצעת העבודה חייבת לכלול עלות למטר וכן עלות כוללת :
 משני צידי הגדר –חישוף גדר  .1
 הגדר במקומות בהם יש פרצות . תיקון / שיקום / החלפת  .2
 מצעים ) הכנה לאספלט ( .3
 אספלט .4

  
 . התנגדות להרחבת גני10

ועד לוועדת התכנון ולמועצה בה יוצגו התנגדויותינו וצרכינו הוחלט להוציא מכתב של ה
 בחשמונאים לאור פרויקטים אלו.



 מעביד-. התקיימה דיון בדלתיים סגורות בנושא עובד11
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 כתב מיכאל פורר מנהל היישוב

 


